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PROTOKÓL NR 43106
Z POSIEDZE¡{IA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

T PORZADKU PUBLICZ¡{EGO
z dnia 31 stvcznia 2006 roku

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczqla
posiedzenie o godz. 13.00 w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zilqcznik
do niniejszego protokolu, wg. nastppujEcego porz4dku obrad:

I. Analiza projektu budzetu Miasta i Gminy Jqdrzejów na rolc 2006.
2. Analiza materialów na sesjq.
3. Sprawy rózne.
Przewodniczqcy Komisji powital zebranych czlonków komisji oraz Inspektor

T. GolQ. Zaproponowal tozpoczecie posiedzenia od, rozpatrzenia wniosków
w sprawie przydzialu dwóch lokali mieszkalnych w bloku komunalnym przy
ul. Przypkowskiego.

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Mamy dwa mies zkania do zasiedlenia
w nowym bloku ( + mieszkanie pozostaj4c e w rezerwie). Jedno mieszkanie iest

parlerze o powierzchni 35 m. kw. Mieszkanie to zostalo przyznane pani
Celejewskiej, która zrezygnowala z jego przydzialu.
Do zasiedlenia powyhszego mieszkania proponujp rodzinq pani Anny G4dek.

1. wniosek Anny G4dek - 30 punktów ( punkty za zagQszczenie oraz
zQ czcTs oczekiwania na przydzial lokalu mieszkalnego - t0 lat).
Rodzina
5 - osobowa.

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Podczas ostatniej weryfikacj i mqz pani
A' G4dek zlotyl oéwiadczenie, 2e pracuje za granic4 i zadeklarowal swoje
dochody ztrzech ostatnich rniesiEcy. Po uwzglpdnieniu tych dochodów wniosék
pani A. G4dek zostal przekwalifikowany zprzydzialu lokalu socjalnego na lokal
komunalny. Pani A. G4dek zlo2yla równie2 pisemne oSwiadcz.ni., Le jest
zainteresowana tym lokalem, pomimo niewielkiego metrahu. powyZsze
oSwiadczenie zostalo odczytane na posiedzeniu komisj i przezlnspektor T Golq.

Glos zabral radny P. smorqg. Bior4c pod uwagg punktacj e oraz trudne
warunki mieszkaniowe tej rodziny jestem zdania, 2e po*inni otrzymaó
mieszkanie. Ma iednak wqtpliwoíci, czy mo2emy potraktowaé zlozone 

-przez

pqna Gqdka oíwiadczenie o zarobkach jako wiarygodny dokument? - Zápytal
radny.
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Je2eli osoba z wlasnej woli sklada nam takie oéwiadczenie, pod
odpowiedzialnoéci4 karnE wówczas przyjmujemy je jako wiarygodne
odpowiedziala Inspektor T. Gola.

Po przedyskutowaniu powyZszego wniosku komisja przystryrta
do glosowania.

WNIOSEK 1
Komisja wnioskuje ZA przyznaniem lokalu mieszkalnego pani

A. G4dek.
Z a - 4

Przeciw - 0
Wstrzymato siq - 0
lVieobecnych - 2

Glos zabrala Inspektor T. Gola. Drugi lokal mieszkalny ma powierzchnig
3I,25 m. kw. Mieszkanie to zostalo przyznane panu Chodakowskiemu, który
zrezygnowal z jego przydzialu. Do zasiedlenia powyZszego mieszkania
proponujg rodzing pani Krystyny Krauze. Przy pierwszej kwalifikacji dochód
tej rodziny przekraczal kwotq ustalon4 w obowi4zuj4cych przepisach. W chwili
obecnej rodzina ta kwalifikuje sig do przydzialu lokalu komunalnego.

2. wniosek Krystyny Krauze 30 punktów, czas oczekiwania
na ptzydzial lokalu mieszkalnego - 10 lat. Rodzina 3 - osobowa.
Zamieszkuj4na ul. Krótkiej l.

Komisja Porz4dku po przedyskutowaniu powyzszego wniosku
przyst4pita do glosowania.

WNIOSEK 2
Komisja wnioskuje ZA przyznaniem lokalu mieszkalnego pani

K. Krauze.
Z a - 4

Przecíw - 0
Wstrzymalo siq - 0
I,{ieobecnych - 2

Inspektor T. Gola opuÉcila posiedzenie komisji.
Ad.2

Punkt 6
Sprawozdaníe z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
Na posiedzenie komisji przybyla Sekretarz Gminy - R. Kawiorska.

Informacj a z pracy Burmistrza miEdzy sesjarni jest napis ane bardzo przejrzyécie
i dokladnie. Naczelnicy opracowujqcy poszczególne uchwaly omawiane przez
Paristwa s4 przygotowani na udzielenie wszelkich wyjaénieú - powiedziala
Sekretarz Gminy - R. Kawiorska.
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Komisja uwag nie wniosla.
Punkt 7

Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjAtych na poprzednich sesjach.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 8, 9
Uchwala w sprawie udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowej dla Zakladu
Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie.

Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug
Komunalnych w Jqdrzej owie.

Na posiedzenie komisji przybyl Naczelnik Wydzialu Inwestycji
ilJtrzymania Infrastruktury Technicznej - K. Wójcik oraz Skarbnik Gminy -
B. Ciepluch.
Glos zabral l\Iaczelnik K. Wójcík. Przyjmuj4c zalo2enie,2e nowy Zaklad Uslug
Komunalnych ma éwiadczyó uslugi, zmieniliSmy sposób ich rozliczania gdyz
dotychczasowy uwa2am za niecelowy. Po przeprowadzonych rozmowach
z paniqB. Ciepluch - Skarbnik Gminy oraz D. Kiwiorsk4 - Radcq Prawnym
uznaliémy, i2 najlepsz4 form4 bgdzie rozliczanie w formie dotacji. Przyjmuj4c
takie rozwiqzanie przy niezmienionej kwocie moZemy zakontraktowaó wigcej
uslug, gdyz pomijamy koszty VAT - u. W oparciu o iloéó uslug, poniesione
koszty w roku ubieglym oraz wielkoéó Srodków przeznaezonych na ten cel
w projekcie budZetu na rok 2006 opracowaliémy zalqcznik do uchwaly, który
gwarantuje éwiadczenie kompletu uslug zwiqzanych z zdaniami wlasnymi
Gminy(oczyszczanie miasta, utrzymanie zieleni itd.). Zadania te bedq rozliczane
w formie dotacji, która zostala wyliczona jako llI2 w ukladach miesiEcznych.
Przyjpliómy, 2e ta forma pozwoli na wykonanie zadah wlasnych Gminy na
poziomie nie wyzszym ni2 w roku ubieglym oraz pozwoli podnieéó jakoSó
Swiadczonych uslug. Dotacja bqdzie uruchamiana wówczas, gdy uslugi
éwiadczone ptzez Zaklad Uslug Komunalnych bgdq wykonane w 100%
i w sposób satysfakcjonuj4cy wszystkich mieszkaúców. Wzorowaliémy siQ
na podstawie uchwal innych miast, gdzie równiez przyjqto taka formg, jako
najkorzystniej sz4 dla Gminy.
Czy ceny uslug podane w zalqczniku wynikajq z analizy uchwal poszczególnych
miast. Skqd przyjqliície takie stawki? - Zapytal radny P. Smor4g.

Je2eli chodzi o stawki, to w innych miastach ksztaltuj4 siq na wylszym
poziomie. PrzyjEliémy takie zalo2enie,2ekoszt nie moZe byó wyzszy niZ w roku
ubiegty, a wprowadzenie nowego systemu rozliczania nie mo2e spowodowaó
wzrostu oplat, jakie Gmina ponosi - odpowiedzial Naczelnik
K. Wójcik.
Czy zakres prqc siq nuiqkszyl w stosunku
radny P. Smor4g.
Zakres prac ulegl zwiEkszeniu. Poprzedni
obslugiwal obszarów, je1eli chodzi o

do poprzedniego zakladu? - Zapytal

Zarzqd Budynków Mieszkalnych nie
czystoéó przy budynkach bgd4cych



4

wlasnoéci4 gminy. Obecny Zaklad Uslug Komunalnych ma obowi4zek
utrzymania wszystkich nieruchomoéci - odpowiedzial Naczelnik K. Wójcik.
Z uwagi nq zwiqkszeníe zakresu prac dla Zakladu Ustug Komunalnych
czy wziqto pod uwagq sytuacjq ,,zachwienia" finansowego zakladu, jezeli Rada
przyjmie zle stawki? - Zapytal radny P. Smor4g.
Glos zabrala Skarbnik Gminy - B. Cíepluch. W oparciu o informacjq dotyczqaq-
wielkoéci stawek oraz przyznanej dotacji ZTJK przygotowal plan finansowy,
bezpoSrednio konsultuj4c siQ z nami w sprawie oczyszczania miasta
czy utr zy mani a zieleni .
Powylsze zalqczniki byly omawian e z przedstawicielem zarzqdu Zakladu Uslug
Komunalnych. Mam dokumenty, które byly podstawQ do opracowania
powyíszej uchwaly. Dokumenty te zostaty podpisane przez ZIJK, który przyjú
zaproponowan4 formg i zobowiqzal sip w roku 2006 zrealizowaó swój budzet -
dodal Naczelnik K .Wójcik.
Kto przejql zobowiqzania Zakladu * Remontowo - BudowlanegoT - Zapytal
radny P. Smor4g.
Zaríwno zobowiqzania jak i naleZnoéci przej4l nowo utworzony Zaklad uslug
Komunalnych - odpowiedziala Skarbnik Gminy.
Jakiej wielkoici sq zobowiqzania, które przejql ZUK? Zapytal radny
P. Smor4g.
zobowiqzania zak*adu Remontowo - Budowlanego, które przej$ zrJK
wynoszE okolo 50 tys. zl. PozostalqczEéó przejElo Gospodarstwo Pomocnicze -
odpowied ziala Skarbnik Gminy.

Posiedzenie komisji opuScil Naczelnik K. Wójcik.
Punkt I0

Sprawozdanie z wykonania gminnego programu profilaktyki i ronvíqzywania
problemów alkoholowych w roku 2005 uchwalonego uchwatq Rady Miejskiej
w Jqdrzeiowie XXX/278/05 z dnia 24 lutego 2005 roku, zmienionego uchwalq
XXXWII/336/05 z dnia I I sierpnia 2005 roku i uchwalq nr XLII/364/05 z dnia
29 listopada 2005 roku.

Na posiedzenie komisji przybyl Naczelnik wydzialu Rozwoju
Gospodarczego M. KoÉmider, który ornówil sprawozdanie z wykonania
gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problemów alkoholowych
w roku 2005.
Jaka lauota zostala zaplanowana w roku ubieglym na íwietlicq
socjoterapeuQcznq? -Zapytal radny S. Fiutek.
Na realizacjE pov,ryZszej inwestycj i przewidziano kwotE 53 tys. zl.
Wykorzystano kwotg 301, 04 zl. - za prace inspektora nadzoru na tym terenie
w roku 2004. W roku 2005 nie prowadzono 2adnych robót oraz rozwiqzano
umowQ z wykonawc4. Pozostala kwota 40 fys. zl.
Czy inwesQcie na tym terenie prowadzil Wydziat Inwesecji? - Zapytal radny
P. Smorqg.



5

Tak i w dalszym ciqgu bEdzie to robil Wydzial Inwestycji. Na Komisji
Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych Naczelnik K. Wójcik przedstawil
koncepcjE zagospodarowania tego obiektu odpowiedzial Naczelnik
M. Koémider.

Punkt 12
Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzialania lVarkomanii
na rok 2006.

Naczelnik M. Koérnider poinformowal radnych, i2 do programu zostaly
dodane nowe zadania zwiqzane z przeciwdzialaniem narkomanii (-ymóg
ustawowy).

Jestem zobowiqzany powiadomió równieZ radnych, i2 pozytywnie zostal
zaopiniowany proj ekt dotycz4cy podwy 2szenia stawki wynagrod zenia czlonków
komisji - powiedziall\aczelnik M. KoSmider.
Jak czqsto odbywajq siq posiedzenia komisji?- zapytal radny p. Smor4g.
Nie ma jeszcze ustalonego planu posiedzeó komisji. W miesiqcu styczniu
odbyly sip ju2 trzy posie dzenia - odpowi edzial Naczelnik M. Koémider.
Glos zabral radny P. Smorqg. Jeleli komisja bqdzie siQ spotykaó czpsto
to uwazam za zasadne podvry2szenie stawki wynagrodzenia, a jeaeli tylko raz
w miesi4cu to nie.

w zalqczniku 2 punkt 5 ,,Adaptacja pomieszczeú bylego Kolejowego
Domu Kultury " - podana jest kwota 68 tys. zl. W roku ubieglym nie zostaiy
wykorzystane érodki na ten cel. Ie2eli nie bgdzie sensownego planu
zagospodarowania tego obiektu, to nie powinniémy przekazywaó érodków -
powiedzial radny P. Smorqg.
Najbardziej kompetentnq osoba w tej sprawie jest Naczelnik Wydzialu
Inwestycji - powiedziaL Naczelnik M. Koémider.
Punkt I I
Sprawozdanie ze wspólpracy Gminy Jqdrzejów z organizacjami pozarzqdowymi
za 2005 rok.
Glos zabral Naczelnik M. Koimider. Przedstawione s4 wszystkie spraw ozdania
i dokumentacja z wykorzystania Srodków przez organizacje pozarzqd,owe
w roku 2005. Juz jest ogloszony nowy konkurs.

Posiedzenie komisji opuécil Naczelnik M. Koémider.
Punkt lB

Uchwata w sprawie Regulamínu dostarczanía wody i odprowadzania ícieków
na terenie Miasta i Gminy Jqdrzejów

Na posiedzenie komisji przybyl Kierownik zwiK w Jgdrzejowie
S. Lato orazpaniBo2ena Janus - ZastEpca Kierownika.

Glos zabral Kierownik ZWíK - Z. Lato. Uchwala w sprawie dostarczania wody
i odprowadzania écieków zostala wycofana z porzqdku obrad ostatniej sesji.
wystosowaliSmy do wszystkich Przewodniczqcych Komisji oraz
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Przewodniczqcej Rady Miejskiej pismo przedstawiaj4ce nasze stanowisko w tej
sprawie.
W4tpliwoéci budzila definicja przedsigbiorstwa (czy zalclad budzetovrry moae
poslugiwaó sig tak4 definicjq), atakle czy wzór umowy powinien byó zatqczony
do regulaminu. w piémie wyjaÉniliémy wszelkie niejasnosci.

Na posiedzeniu komisji poruszono równie2 sprawQ poboru wody
z hydtantów przez Stra2 Po2arnq na cele przeciwpo2arowe. Pani B. Janus
wyjaSnila, i2 najlepszym rozwiqzaniem byloby wyznaczyó hydranty, z których
bpdzie korzystaó stra2. Je2eli zajdzie potrzeba skorzystania z innych hydrantów
to nale2y z nich korzystaó. Nale2y równieZ ustalió sposób rozliczenia zapobran4
wodg.

cry hydrane sq kontrolowane pod kqtem sprawnoíci? zapytal
Przewodn iczqcy Komi sj i.

Hydranty s4 sprawdzane - odpowiedzialapani B. Janus.
Posiedzenie komisji opuécil kierownik ZW|K - Z. Lato oraz Zastqpca

Kierownika - B. Janus.
Punkt 13
Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze

inkasa, okreilenia inkasentów i wysokoíci wynagrodzenia za inkaso.
Glos zabral radny K. Michalski. ly'ram w4tpliwo éci czy pov,rylsza uchwata

jest zgodna z prawem. Z informacji, jakie posiadam z RIO wynika, i2 inkasenci
powinni byó wybierani w drodze przetargu, a nie w drodze uchwaly Rady
Miejskiej. Ponadto uchwala ta nie jest podpisana przez radcE prawnego.

Glos zabral radny w. Bilewicz. powy2szq uchwat4 wznaczamy
inkasentów tylko w dwóch solectwach Sudól i Chorzewa. Natomiast zalqcznik
odbiega od treríci uchwaly.

Na posiedzenie przybyla Sekretarz Gminy R. Kawiorska.
Do najbli2szego posiedzenia sesji uchwala ta zostanie wyjaéniona.

W zwiqzku z powylszymi w4tpliwoSciami Komisja Porz4dku postawila
wniosek.

WNIOSEK III
Wnioskujemy o wyjaSnienie uchwaty w sprawie zarz¡dzenia poboru

podatków i oplat w drodze inkasa, okreSlenia inkasentów i wysokoéci
wynagrod zenia za in kaso.

Punkt 15
uchwala w sprawie powolania Rady spolecznej Zakladu

Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie.
Podstawowej

Czy powolanie Rady Spolecznej planowane jest na najblizszq sesjq?-
Zapytal Przewodn iczqcy Komi sj i.

Planowaliémy powotanie rady na najblilszym posiedzeniu,, ale na chwilg
obecn4 zmniejszyl siE sklad rady o jednego czlonka - odpowiedzial Burmistrz
M. Piszczek.
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Punkt 16
Uchwala o zamiarze lílouidacji Filii Szkoty Podstawowej w Rakowie

z siedzibqw Brusie.
Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I7
Uchwala o zamiarze lih,uídacji Gimnazjum dla Pracujqcych

w Jqdrzejowie.
Komisja uwag nie wniosla.

Ad.l
Na posiedzenie komisji przybyla Skarbnik Gminy - B. Ciepluch.

Po przeanalizowaniu projektu budZetu Miasta i Gminy Jpdrzejów na rok 2006
Komisja postawila nastgpuj 4ce wnioski :

1. Wniosek radnego S. Fiutka.

Zabezpieczyów dziale ,rDziedzictwo Narodowe" okre5lon4 kwotp na remont
zabytkowego Koéciola w Mnichowie (tj. remont podziemi tego koéciola).
Zwracam sip, aby w powyZszym dziale znalazl sig taki zapis.

2. Wniosek radnego P. Smoraqa.

Realizacja zdania wykonanie przyl4cza elektrycznego do nowo
powstalych budynków od trasy E 7 w kierunku Malego N,4czyna,
za posiadloéci4 Paústwa l-askawskich.

Dofinansowaó chodnik w Skroniowie i poloryó nawierzchnig asfaltow4.

3. Wniosek radnego K. Chalupki i P. Smoraea.

Wykonaó projekt drogi na ul. Dygasiúskiego do nowo wybudowanych
domów (od Termiki za garailami idzie w dót droga i od tej drogi idzie droga
polna).

4. Wniosek Przewodniczqcego Komisji T. Seka.

Zamontowaó 4lampy we wsi Folwark (odcinek drogi od transformatora -
przez wieé). ZaloLyó lampp kolo domu bylego Soltysa Wsi - pana Mroza.
Lampa zostala zdjpta.

Dokoúczyó drogp Brzeí:nica (odcinek okolo 250 m od mostu do pana
Szustaka), w celu zabezpieczenia dowozu dzieci do szkól.
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Zrównaó. drogp Lécin - Jakubów (odcinek okolo 200 m jest nieprzejezdny).

Dofinansowaó o kwotp 10 tys. zl inwestycjg drogow4 Chwaécice - Folwark
ujptq w projekcie budZetu.

Komisja Porz4dku poruszyla równieZ sprawQ nie wykorzystania w roku
ubieglym irodków budZetowych na kwotE 13 tys. zl. przez Ochotnicze Stra2e
Polarne.

Glos zabrala Skarbnik Gmíny. Stra? nie wykorzystala pieniqdzy na
ubezpieczenia samochodów, na wynagrodzenia komendanta oraz na uslugi
remontowe. Wykorzystali natomiast érodki na zakup materialów oraz na zakup
umundurowania.

Jaka huota pozostala z uslug remontowych? - zapytal radny P. Smor4g.
Zuslugremontowych pozostala kwota w wysokoéci 1583,82 zl.
Kaída Stra2nica wymaga przeprowadzenia jakié prac remontowych. Nie
wykorzystanie tych érodków moLe éwiadczyó o niekompetencji samych
straZaków bqdL osoby nadzoruj4cej straZe - powiedzial radny P. SmorEg.
Glos zabrala Skarbník Gminy. Moim zdaniem btad polega na braku
sprecyzowania, które StraZe ma siQ finansowaó. Po uchwaleniu érodków
pienigznych powinno siQ ustalió ,,wydatki sztywne". W sprawie remontów
stra2nic Zarzqd OSP powinien zorganizowaó spotkanie i wyznaczyó,, na które
straZnice przekazane bEd4 Srodki pieniEzne.
Glos zabral Burmistrz M. Wolski, który przybyl na posiedzenie komisji.
Swiadczy to o braku koordynacji wewn4trz OSP.

Po przedyskutowaniu powylszej sprawny radny P. Smorqg postawil
wniosek.
WNIOSEK IV

Sprawy remontowe ora;z inwestycyjne Zarzqd Miejsko Gminny
zobowi4zany jest przekladaó Burmistrzowi Miasta oraz poszczególnym
komendantom Stra2y do akceptacji.

Ad.3
Glos zabral radny P. Smorqg. ProszE przypomnieó nam uchwaly podjEte

przez RadE Miejsk4 w sprawie programu restrukturyzacji oddluzenia ZPOZ
w Jqdrzejowie.
Glos zabrala Skarbnik Gminy. Zgodnie z ustaw4 o restrukturyzacji zakladów
podstawowej opieki zdrowotnej, zaklady te mogly ubiegaó siQ o po2yczkq
z budíetu paristwa, któr4 udzielal Bank Gospodarstwa Krajowego. Aby tak4
poLyczkq dostaó naleíalo przedstawió program restrukturyzacyjny do
Wojewody. Program przedstawiony przez ZPOZ w Jgdrzejowie zostal
zaopiniowany przez Radp Miejsk4 ale nie byl on sporzqdzony w formie
uchwaly.
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Glos zabral radny P. smorqg. Pojawila sig propozycj a by Gmina zacirynqla
kredyt dlaZPOZ w Jqdrzejowie.

Gmina mohe zacirynqó kredyt dla ZPOZ w Jpdrzejowie i przekazaó
pieni4dze, gdy uchwali budZet na rok 2006. Musimy siq zastanowió, jakie
przyjqó rozwiqzanie i czy Gmina ma iéó w kierunku zwiEkszenia deficytu
budZetowego - powiedziala Skarbnik Gminy.

Glos zabral radny K. chalupka. Kierownik zpoz M. Boguslawski
zapewnial radnych, 2e je2eli przeglosujemy ten program nie bEdzie problemu
z wyplaceniem zalegloéci pracownikom.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. Zostala jednak sprawa trzynastych pensji,
zus - u oraz odsetek. Pracownicy skierowali sprawg do sqdu. IJwa4am,
iz kierownik powinien rozmawiaó zbankami w sprawie udzieleniapo|yczki za
porqczeniem wekslowym, po to by nie obciqzaó budZetu.

Czy Burmistrz rozmawial w tej sprawie z kierownikiem zpoz? - Zapytal
radny P. Smor4g.

Trudno jest mi powied2
co wiem pan Boguslawski
Skarbnik Gminy.

Jakie konsekwencje Gmina mo2e ponieié w sytuacji gdy nastqpi egzekucja
w ZPOZ w JqdrzejowieT - Zapytal radny p. Smor4g.
ZPOZ w Jpdrzejowie ma osobowoéó prawn4. W sytuacji braku érodków
na dzialalnoSó bielqcq zakladu konsekwencje moze ponosió Burmistrz, który
odpowiedzialny jest za sprawy lecznictwa. Na zaciryniqcie kredytu przezGming
zgodq musi wyraziÓ Rada Miejska. Pierwszym rozwiqzaniem jest zwiEkszenie
deficytu budZetu, jezeli paristwo bior4 pod uwagE ewentualnoÉó udzielenia
poLyczki. Drugim rozwiqzaniem jest rozpisanie przetargu, przez Z7OZ na
zacirynigcie kredytu - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

AIa posiedzenie komisji przybyl Kierownik Zakladu Podstawowej Opieki
Zdrowotnei w Jqdrzeiowie - M. Boguslawski. Kierownik ZPOZ przybliZyl
radnym sytuacjq finansowq zakladu oraz zwrócil siE z proéb4 o rozwa2enie
moZliwoéci udzielenia po2yczki dla ZPOZ przez Gming, w celu zaspokojenia
potrzeb pracowników.

Za iaki okres sq te nale2noíci wobec pracowników? Zapytat radny
S. Fiutek.

NaleznoSci te sq za okres 2000 - 2003 - odpowi edzial Kierownik Z7OZ.
Czy naleznoíci nie zostaly splacone do dnia dzisiejszego? - Zapytal radny

S. Fiutek.
CzEÉciowo pracownicy zostali splaceni. Wyliczona kwota jest kwot4

obowi4zuj4cE na dzieh dzisiejszy - odpowi edzia* Kierownik zpoz.
Czy zdolnoió finansowa zakladu pozwala na zaciqgniqcie kredytu w kwocie

650 tys. zt? -Zapytal radny P. Smor4g.
Zakladjest w stanie sam zaci4gn4ó kredyt, ale bEdzie to trudna sytuacja dla

nas - odpowiedzial Kierownik ZPOZ.

czy Burmistrz rozmawiat z Kierownikiem. Z tego,
zlo2yl wniosek w tej sprawie - odpowiedziala
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Czy Gmina jest wstanie zaciqgnqó bezprocentowq po2yczkq? - Zapytal radny
K. Chalupka.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. Nie spotkalam siQ z sytuacj4 aby bank
udzielil Gminie bezprocentowej potyczki. Je2eli Rada zadecyduje o udzieleniu
poLyczki dla ZPOZ wówczas albo zmniejszamy wydatki albo zwigkszymy
deficyt budzetowy Gminy. Drugie rozwiqzanie wiqZe siQ z zaciryniqciem
wy2szego kredytu przez GminE.

Gdyby Gmina udzielila po2yczki, dla ZPOZ w Jqdrzejowie, na jakim bylaby
pulapie? -Zapytal radny S. Fiutek.

W roku 2006 Gmina ma do splacenia 5 mln. 085 tys. zl + odsetki. Rok 2007
bytby niebezpiec,zny, poniewaZ przy dochodach ustalonych tra podobnym
poziomie zbli2ymy siE do progu 15% - odpowiedziala Skarbnik Gminy.

W sytuacji gdyby zaklad zacíqgnql ltredyt, czy gmina mialaby mozliwoíó
ingerencji w razie pojawienia siQ trudnoici w jego splaceniu? - Zapytal
P.Smorag.

Zgodnie z ustaw4 jest mozliwoSó dofinansowania pewnych zadah np.
zakupu leków, przeprowadzenia remontu, za wyj4tkiem plac. Pod k4tem
prawnym istnieje moZliwoéó udzielenia tej pomocy, tylko nale2y przemyíleó,
jakim kosztem dla gminy. Czy Gmina udzieli pomocy w formie dotacji czy
w formie poZyczki i tak bEdzie musiala zacirynqó kredyt - odpowiedziala
Skarbnik Gminy.

Glos zabral radny P. Smorqg. Gmina wchodzi w pewne programy unijne.
Czy zaciqgniecíe tego kredytu nie bqdzíe rzutowalo na rozwój Gminy? - Zapytal
radny P. Srnor4g.

Glos zabral Burmistrz M. Piszczek. IJwa2am, 2e nale2aloby przeprowadzió
wstgpn4 analizE terminu splat rat kredytowych i nie przekroczenia progu 1506
jeíeli chodzi o splatg odsetek. Co do unijnych érodków zawsze sq one
przewidziane na okreélonym poziomie. Przygotowujemy siq do programów
unijnych. Moim zdaniem nie bEdzie to rzutowalo na wielkoSó
przeprow adzany ch inwe stycj i.

Glos zabral radny K. Michalski. Zasadne bytoby przeprowadzió kalkulacjq
kosztów w przypadku zaci4gniqcia kredytu przez sam zakLad orazprzez gminq.

Gl o s z a b r al B ur m i s trz M. W o I s ki . P r zeanalizuj emy p owy 2szqsprawQ.

Posiedzenie komisji opuécil Kierownik ZPOZ M. Boguslawski oraz
Burmistrz M. Piszczek.

Glos zabrala Skarbnik Gminy. Najlepszym rozwiqzaniem dla Gminy
bytroby gdyby kierownik ZPOZ spróbowal sam zacirynqó po2yczkg w banku.
W przypadku trudnoSci zakladu Gmina moglaby pomóc. Musimy równie?
pamigtaó o nowym Zakladzie Uslug Komunalnych, dla którego jesteémy
jednostk4 organizacyjnA, a który równiez ma zobowiqzania i wymaga
doposaZenia.
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Komisja Porz4dku poruszyla sprawQ nie zamontowania inhoffów
na oczyszczalni.

Komisja zakofrczyla posiedzenie o god2.17.00

Protokolowala
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Przewodniczqcy

Komisji Gospodarki Komunalnej

i Porzqdku Publicznego

Teofil Sqk


